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Protokół Nr 12/2021 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej 

w dniu 24 sierpnia 2021 r. 
 
Miejsce posiedzenia: sala konferencyjna Urzędu Miasta w Białogardzie  
Obecni wg załączonej listy. 
 
 
Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia, w tym: 

- przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji 
o dochodach gospodarstwa domowego za okres 3 miesięcy poprzedzających dzień 
złożenia wniosku – druk A, 

b) w sprawie regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na obszarze miasta 
Białogard– druk B, 

c) w sprawie zamiaru zmiany statutu Białogardzkiej Biblioteki Publicznej im. Karola 
Estreichera w Białogardzie w części dotyczącej lokalizacji filii – druk C, 

d) w sprawie zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 
użytkowania nieruchomości – druk D, 

e) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2021 – druk E, 
f) zmieniająca uchwałę w sprawie wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego dla 

dróg, których zarządcą jest Miasto Białogard – druk F. 
 3. Sprawy różne. 
4. Zamknięcie posiedzenia.              
                                 
Ad 1 

Posiedzenie o godz. 1400 „otworzył i prowadził” Wiceprzewodniczący Komisji – Mariusz 
Smoliński. Komisja przyjęła protokół z ostatniej Komisji oraz zmieniony porządek 
o wprowadzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji – druk G, głosując: za-5  
(jednogłośnie).  
 

   Ad 2  

Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał: 
f) zmieniająca uchwałę w sprawie wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego dla 

dróg, których zarządcą jest Miasto Białogard – druk F. 
Przedstawił: Szczepan Jonko przedstawiciel wnioskodawców projektu, który dodał, że kwota 

30 tys. zł jest nieduża dla budżetu Miasta a dla mieszkańców to będzie znaczna 
pomoc. 

Sekretarz – powiedział, że Pani Burmistrz podtrzymuje nadal  negatywną opinię o projekcie 
uchwały. Sekretarz poddał pod wątpliwość w jaki sposób to będzie weryfikowane, na 
podstawie jakich dokumentów, czy to będzie przedsięwzięcie termomodernizacyjne, że 
będzie zmniejszenie zapotrzebowania na energię ? 
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Głos w dyskusji zabrali: 
J.Leszczyk – stwierdził, że jako Komisja Finansów pilnujemy pieniędzy w budżecie. Skoro 

środków będzie mniej to pytał komu zabrać, aby środki zbilansować? Należy zastanowić się 
czy to nie będzie miało wymiaru propagandowego? Dlaczego nie wprowadzamy uchwały od 
następnego roku? Radny powiedział, że będzie przeciwko temu projektowi. 

Sz.Jonko – powiedział, że kiedy zmniejszaliśmy stawki dla przedsiębiorców w trakcie roku był 
za projektem. Ta opłata wchodzi, gdy ktoś się zwróci. Nie wiadomo ile osób będzie chciało 
z tego skorzystać? Kwota jest trudna do oszacowania, ale jest kwotą, na którą można 
przymknąć oko, aby ludzie wiedzieli, że nie tylko nakładamy opłaty ale także możemy 
zmniejszyć. 

J.Leszczyk – dodał, że stawka dla przedsiębiorców była w oparciu o przepisy ustawowe.  

Po wyczerpaniu głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała negatywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za –0, przeciw-1, wstrzymało się-4. 

 
 

a) w sprawie wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji 
o dochodach gospodarstwa domowego za okres 3 miesięcy poprzedzających dzień 
złożenia wniosku – druk A, 

Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski 
 

W wyniku braku głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za-5 (jednogłośnie). 

 

b) w sprawie regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na obszarze miasta 
Białogard– druk B, 

Przedstawił: Prezes RWiK  Sp. z o.o. Rafał Słowik 
 

Głos w dyskusji zabrali: 
J.Leszczyk – pytał o  sytuację finansową Spółki RWiK?  
Prezes – odpowiedział, że stabilna. 
J.Leszczyk – pytał o stację uzdatniania wody? 
Prezes – odpowiedział, że zabezpiecza wszystkie potrzeby. Woda jest w bardzo dobrym stanie, 

można pić bezpośrednio z kranu. Prezes poinformował, że jest możliwość konsultacji 
z Bankiem Gospodarstwa Krajowego w celu pozyskania środków na modernizację 
oczyszczalni w ramach II naboru. 

 
Po wyczerpaniu głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 
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c) w sprawie zamiaru zmiany statutu Białogardzkiej Biblioteki Publicznej im. Karola 
Estreichera w Białogardzie w części dotyczącej lokalizacji filii – druk C, 

Przedstawiła: Dyrektor Białogardzkiej Biblioteki Publicznej Anna Nowak 

Głos w dyskusji zabrali: 
M.Kopczyński - pytał o zmiany lokalizacyjne, bo nikt z WTZ nie uzgadnia tych kwestii? 
Sekretarz – odpowiedział, że  jest projekt d), który zakłada przeniesienie Biblioteki i WTZ do SP 2. 
M.Kopczyński – pytał  kto będzie partycypował w kosztach przeprowadzki? Radny proponował 

dyskusję w tej kwestii. 
J.Leszczyk  – pytał o filię Biblioteki na ul. Moniuszki 46? 
Dyrektor – nadmieniła, że w tej chwili nie ma tego obiektu ale za pół roku zakładała, że będzie.  

 
Po wyczerpaniu głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

 

d) w sprawie zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 
użytkowania nieruchomości – druk D, 

Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski 
 

Głos w dyskusji zabrali: 
M.Kopczyński – pytał czy WTZ-y będą płacić za zajmowane pomieszczenia? 
Sekretarz – odpowiedział, że nie,  tylko za media. Natomiast za małe naprawy typu wymiana 

żarówki koszty będą ponosić sami. 
 

Po wyczerpaniu głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za-5 (jednogłośnie). 

 

e) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2021 – druk E, 
Przedstawiła:  Skarbnik Miasta Iwona Kubiak 

 

Głos w dyskusji zabrali: 
M.Siwek – pytał o wsparcie Powiatu w kwocie 9,5 tys. zł na wyposażenie puntu 

przesiadkowego? 
Sekretarz – wyjaśnił, że Powiat Białogardzki zadeklarował jednorazowo tą kwotę. Miasto 

podpisało umowę z Powiatem na zakup ławeczek do monitoringu. Poza tym nie chcieli 
pokrywać innych kosztów. 

 

Po wyczerpaniu głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za-5 (jednogłośnie). 

Po wyczerpaniu dyskusji zakończono w/w punkt. 
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Ad 3  

W sprawach różnych radny M.Siwek zaproponował w ramach  promocji Białogardu, 

aby umieścić reklamy dla turystów w  miejscach, gdzie były kręcone filmy. 

 
Po wyczerpaniu dyskusji zakończono w/w punkt. 

 
Ad 4 

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 1515 zakończono Komisję. 
Protokołowała: M.Zimmer 
 

      Przewodniczący Komisji 

            /-/ Paweł Szyszlak 


